
印章笔、礼品、工艺品印章

产品名称 印章笔、礼品、工艺品印章

公司名称 常州佳联塑胶有限公司

价格 .00/个

规格参数 产地:江苏常州
规格:圆形
材质:PC

公司地址 武进区湖塘镇沟南工业园区

联系电话 13115280377 13906123897

产品详情

产地 江苏常州 规格 圆形
材质 PC 颜色 多种
形状 笔式 用途 礼品

供应印章笔，可按客人要求印刷logo

公司介绍

常州佳联塑胶有限公司主要从事原子印、光敏印章壳、印章耗材等的生产、批发，光敏印章机系列的制
造，同时开展各类模具制作以及加工注塑业务。

常州佳联塑胶有限公司是中国印章行业协会理事单位，生产车间5000多平方米，有专业技术人员和先进
的制作生产管理系统。

公司通过iso9001国际质量管理体系认证，生产的jl系列光敏印章机是国内第一家通过了欧盟ce标准的检测
。公司生产的印章产品遍布整个东南亚地区、中东及部分欧美国家。

changzhou jialian plastic co.,ltd is china stamp profession association member of a council,we are professional
manufacture stamp equipment,material"sof stamp,toy-stamp,office stationarystamp,our companycovers the area of
5000 square meter for the workshops with special technicians and advanced manufacturing&managing system.

with iso9001 international quality system,the jl series of the flash stamp machine is the first standard adopted by the
european union"s ce testing.our company"s products are exported to some countries such as southeast asia,middle
east,european and american.



changzhou jialian welcomes your international business and looks forwards to our successful cooperation together.
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